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   R O M Â N I A 
JUDEȚUL GALAȚI 
COMUNA VLĂDEȘTI 
 CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES-VERBAL 
 

      Privind:desfășurarea ședinței ordinare a consiliului local al comunei 
Vlădești care a avut loc în ziua de 28.08.2023,la sediul consiliului local,la 
orele 10,00 convocată prin Dispoziția nr.105/22.08.2023 a Primarului 
comunei Vlădești.     
 
    Din totalul de 11 consilieri care alcătuiesc Consiliul local al comunei Vlădești 
sunt prezenți 11. 
         Domnul secretar arată că procesul-verbal al ședinței din data de  
27.07.2023 a fost pus la dispoziția consilierilor începând cu data de 31.07.2023. 
     Constatând că nu sunt obiecții cu privire la cele consemnate în procesul-
verbal al ședinței anterioare,d-l președinte de ședință îl supune la vot și este 
aprobat cu 11 voturi,,pentru” după care este semnat de d-l consilier  Ragea 
Gheorghe,președintele de ședință și de d-l secretar. 
    După semnare,o copie a procesului-verbal respectiv este afișat la avizierul 
Consiliului local. 
Președintele de ședință supune la vot ordinea de zi propusă: 

1. Proiect de hotărâre privind  neasumarea responsabilităţii organizării şi 
derulării procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor - cadru pentru 
achiziţia produselor şi a contractelor/acordurilor - cadru de prestare a 
serviciilor pentru derularea măsurilor educative, aferente Programului 
pentru școli al României la nivelul comunei Vlădești  în anul școlar 2023-
2024. 

    (inițiat de Primar) 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de  actiuni comunitare 
pentru combaterea saraciei si excluziunii  sociale în Comuna 
Vlădești,județul Galați. 
 (inițiat de Primar) 
 

3. Proiect de hotărâre privind constituirea Structurii Comunitare Consultative 
pentru  Protectia si Promovarea Drepturilor Copilului  şi aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al acesteia. 
(inițiat de Primar) 
 

4. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al comunei Vladești 
pe anul 2023. 
 (inițiat de Primar) 
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5. Alte probleme de interes local. 
 

   Consiliul local aprobă cu 11 voturi ,,pentru” ordinea de zi propusă. 
    Se dă cuvântul d-lui primar Daniel-Ovidiu Grozav care prezintă referatele de 
aprobare la  proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de zi. 
    În continuare,li se acordă cuvântul,pe rând,d-lor consilieri  Petru Cezar 
,Cepraga Tănase și Antohe Tudorel,în calitatea dumnealor de președinți ai 
comisiilor de specialitate din cadrul consiliului local al comunei Vlădești pentru a 
prezenta rapoartele de avizare la proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de zi. 
       Se înscriu la cuvânt următorii consilieri: Antohe Tudorel și Drujescu Eracli. 
       D-l consilier Antohe Tudorel arată că este de acord cu proiectele de hotărâre 
înscrise pe ordinea de zi.Nu este multumit de costul enorm al telefoanelor și al 
camerelor video instalate în comună, care face obiectul rectificării de buget de 
astăzi. 
  În altă ordine de idei,solicită primarului ca,la următoarea ședință ordinară de 
consiliu local,să i se prezinte o situație cu ce bani s-au încasat,ce venituri au 
adus mașinile din parcul auto,ce cheltuieli cu motorina,întreținerea ,precum  și cu 
alte piese s-au făcut.Afirmă că tractorul cumpărat de primărie este unul 
hibrid,adică pare a fi făcută din bucăți de piese vechi și de aceea nu merge 
.Întreabă unde este tractorul acum,căci la incendiul petrecut recent nu s-au 
văzut -nici tractorul și nici cisterna.Acestea au fost cumpărate cu scopul principal 
de a fi folosite la incendii și zac nefolosite sau,mai rău,sunt stricate. 
       D-l consilier Drujescu Eracli arată în alocuțiunea sa că este de acord cu 
proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de zi a ședinței de astăzi,mai puțin cu 
rectificarea de buget la care va vota ,,împotrivă”. 
      Se declară în asentimentul celor spuse de d-l Antohe Tudorel în sensul că ar 
fi trebuit cumpărată o mașină de stins incendii,așa cum a vrut dânsul atunci 
când era primar,se și găsise de unde iar discuțiile în acest sens erau avansate. 
     Mai spune că autoutilitara cumpărată a costat prea scump deoarece, pe lângă 
prețul de achiziție de 80 mii lei ,au mai fost băgați în ea încă pe atâția bani.Iar 
asta în condițiile în care o mașina nouă ar fi costat 120 mii lei,așa cum a spus că 
a văzut consilierul Buțurcă. 
        În continuare,se supun la vot proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de 
zi.Votul s-a realizat prin ridicarea mâinii,în conformitate cu dispozițiile art. 
139,alin. (5) lit. a) din O.U.G.nr. 57/2019 privind Codul administrativ. 

1. Proiect de hotărâre privind  neasumarea responsabilităţii organizării şi 
derulării procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor - cadru 
pentru achiziţia produselor şi a contractelor/acordurilor - cadru de 
prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor educative, aferente 
Programului pentru școli al României la nivelul comunei Vlădești  în 
anul școlar 2023-2024 care este adoptat cu 11 voturi ,,pentru” ,0 
,,abțineri” și 0 ,,împotrivă”. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de  actiuni 
comunitare pentru combaterea saraciei si excluziunii  sociale în 
Comuna Vlădești,județul Galați care este adoptat cu 11 voturi 
,,pentru” , 0 ,,abțineri” și 0 ,,împotrivă”. 

3. Proiect de hotărâre privind constituirea Structurii Comunitare 
Consultative pentru  Protectia si Promovarea Drepturilor Copilului  şi 
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aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al acesteia 
care este adoptat cu 11 voturi ,,pentru” , 0 ,,abțineri” și  0 ,,împotrivă”. 

4. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al comunei 
Vladești pe anul 2023 care este adoptat cu 10 voturi ,,pentru” ,0 
,,abțineri” și 1 ,,împotrivă”. 
 

       
       Epuizându-se de dezbătut asupra proiectelor de hotărâri ,domnul președinte  
declară închise lucrările ședinței de astăzi 28.08.2023. 
 
      Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal. 
 
PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,         SECRETAR GENERAL AL COMUNEI VLĂDEȘTI, 
      CONSILIER LOCAL                                         VALENTIN BARBU 
     GHEORGHE RAGEA 
 
 
 


